

To:
DOHA BANK

..... Branch
P. O. Box:

Dear Sirs,

Please issue a guarantee on our behalf for the sum of QR.:

Qatar Riyals :

Valid until / / or valid for: From / /

In favour of

In respect of

Please issue the Guarantee: As per your Bank's standard form. As per enclosed form duly signed by us.

As per the terms of the guarantee which we request you to issue. And if you agree to issue this guarantee we hereby authorise you beforehand to renew the same if and when such a renewal is called for by the authority or person in whose favour it was issued and like wise beforehand undertake to hold ourselves responsible towards you for any harm and/or liability which might be suffered by the Bank for this guarantee or the renewal or renewals thereof and we agree that we are obliged to compensate you for any consequences which may arise therefrom directly or indirectly.

We authorise you before hand either to renew the said guarantee if and when you are called upon by the authority or person in whose favour it was issued or to pay the amount of this guarantee or its renewal or renewals or any part thereof in accordance with the claim and the request of the party in whose favour the guarantee was issued without referring to us and/or obtaining our approval for this request or claim. We undertake to repay you immediately all sums paid by you and/or any sums which you may be asked to pay in accordance with this authorization plus interest at the rate of and all expenses and charges which may be paid or incurred by you at any time whatsoever in respect of the said guarantee upon your first demand and/or upon receipt of your advice that you have paid such sums and/or you have been asked to do so. We waive in advance our rights in disputing with you or objecting against any expenses or charges paid by you whether before on or after they are paid.

We authorise you in advance to block from our account any amount equivalent to the amount mentioned in the said guarantee; furthermore you shall have the right at any time whatsoever and without referring the matter to us and/or obtaining our approval to deduct from our account all sums that may be paid in respect of the guarantee. You shall have the right, for any reason whatsoever and at your discretion, to deduct at any time whatsoever the amount of the guarantee from our account before that guarantee is returned to you or cancelled and to keep this sum as security for the amount of the guarantee until expiration of your responsibilities which may arise therefrom.

In addition we hereby undertake to deposit with the Bank at any time during the validity of the guarantee in cash or in securities recognized by the Bank the sum of Qatar Riyals as against or on account of the Bank's liability under the said Letter of Guarantee, and upon our failure to do so the Bank shall have the full right to debit our account therewith and/or claim it from us as a debit due; such remedies are in addition to all other securities of the Bank which authorise the Bank to block the funds deposited by the undersigned with it at any time until expiration of the responsibilities of the Bank arising from the issue of the guarantee.

In the event of this request being submitted by two or more persons we hereby declare that every one of us is personally responsible jointly and severally towards the Bank in respect of all its liabilities and responsibilities which may arise from the issue of the said guarantee.

The Bank may at our request and/or at the sole request of any signatory of this letter (in case this letter is signed by two or more signatories) extend the validity of this letter of Guarantee; it is understood beforehand that the extension of the validity of this guarantee does not change or alter any of the conditions referred to above.

Yours faithfully,

Name :

Mailing Address:

Signature :

Account No.:

إلى:
بنك الدوحة

فرع:

ص.ب:

تحية واحتراماً وبعد:

نرجوا أن تقدموا بالنيابة عنا كفالة مالية بمبلغ

ريال قطري (فقط وقدره)

سارية المفعول حتى / / أو لمدة

اعتباراً من / / الأمر:

وذلك تأميناً عن

نرجوا أن تصدروا الكفالة: طبقاً للنموذج الخاص بالبنك طبقاً للنموذج المرفق والموقع منا.

بمقتضى مضمون الكفالة التي نطلب إصدارها. وفي حالة قبولكم إصدار هذه الكفالة فإننا نفوضكم مقدماً بتجديدها فيما إذا طلبت السلطة أو الشخص المكفول لهما هذا التجديد. وكذلك نتعهد مقدماً بأن نبقي مسؤولين تجاهكم عن أية اضرار و/أو أية التزامات قد تلحق بالبنك من جراء هذه الكفالة أو تجديدها أو تجديداتها كما وإننا نوافق على أن نكون مسؤولين بتعويضكم عن أية تبعات ونتائج مباشرة أو غير مباشرة قد تنشأ عن تقديم هذه الكفالة.

وكذلك نفوضكم مقدماً أما أن تجددوا هذه الكفالة إذا طلبت منكم ذلك السلطة أو الشخص المنتفعين من هذه الكفالة أو أن تدفعوا قيمة الكفالة الأصلية أو تجديداتها أو أي جزء من هذه القيمة وفقاً لطلب المكفول له ورغبته دون حاجة للرجوع إلينا و/أو أخذ موافقتنا على هذا الطلب أو الرغبة. وإننا نتعهد بأن نعيد لكم حالاً جميع المبالغ التي تدفع منكم و/أو يطلب إليكم دفعها بموجب هذا التفويض مضافاً إليها الفائدة بمعدل وكافة المصاريف والنفقات التي قد تنفقها أو تتحملوها في أي وقت من الأوقات بسبب الكفالة المذكورة أو بالنسبة إليها وذلك عند أول طلب منكم و/أو حالما يصلنا أي إشعار بأنكم قد دفعتم تلك المبالغ و/أو أنه طلب إليكم دفعها. وإننا نسقط حقنا مقدماً بمناعتكم أو بالاعتراض على دفع أي مبلغ أو مصروف أو نفقات أما قبل أو عند أو بعد دفعها حسبما تدون في سجلاتكم.

وإننا نفوضكم مقدماً بأن توقفوا حالاً أي مبلغ من حسابنا يعادل المبلغ المبين في الكفالة المطلوب تقديمها وعطفاً على ذلك بحق لكم في أي وقت من الأوقات ودون استشارتنا/أو أخذ موافقتنا أن تخصصوا من حسابنا جميع المبالغ التي قد تدفعوها من جراء الكفالة كما يحق لكم لأي سبب من الأسباب إذا رأيتم ذلك مناسباً خصم المبلغ المبين في الكفالة من حسابنا في أي وقت كان قبل إرجاع تلك الكفالة لكم أو إلغائها وحفظ ذلك المبلغ بصفة تأمين لديكم على قيمة الكفالة لحين انتهاء مسؤوليتكم التي ستنشأ عن تقديم الكفالة المطلوبة.

وزيادة على ذلك فإننا نتعهد في أي وقت خلال سريان الكفالة المطلوبة بأن نودع لدى البنك نقداً أو ضمانات معترف بها من البنك بقيمة (.....) ريال قطري كمقابل أو على حساب مطلوب البنك الذي ينشأ عن تقديم الكفالة. وعند عدم تمكننا من ذلك فللبنك مطلق الحق في أن يسجل على حسابنا و/أو يطالبنا بهذا المبلغ كدين مستحق. وأن هذه الإجراءات هي بالإضافة ل ضمانات البنك الأخرى التي تخوله حق حجز أموالنا المودعة لديه في أي وقت شاء لحين انتهاء مسؤولياته التي تنشأ عن تقديم الكفالة.

وإننا نتعهد في حال تقديم هذا الطلب من قبل اثنين أو أكثر بأن يكون كل منا مسؤولاً شخصياً وبصورة التكافل والتضامن تجاه البنك عن كافة الالتزامات والمسؤوليات التي تترتب على تقديم الكفالة.

ويمكن للبنك بناء على طلبنا و/أو طلب أي موقع على هذا الكتاب منفرداً (في حالة توقيعه من قبل اثنين أو أكثر) أن يمدد مفعول هذه الكفالة. ومن المعلوم مقدماً أن تمديد مدة هذه الكفالة لا يغير أو يعدل في الشروط المشار إليها أعلاه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

الاسم: رقم الحساب:

توقيع طالب الكفالة: العنوان: